



June 28, 2022

Poughkeepsie High School Community,

Good morning and Happy Tuesday. This correspondence serves to follow-up on communication that was sent on June 15, 2022.

As noted in the June 15 communication, the Poughkeepsie City School District received notification that the State of New York Appellate Division: Second Judicial Department reversed the judgment of a lower court and hearing officer in the disciplinary matter of Phee Simpson requiring that the Poughkeepsie City School District reinstate the employment of Dr. Simpson. After an extensive legal review of the determination by the district's law firm, it has been established that the ruling does not provide the district the authority and/or autonomy to deviate from reinstating Dr. Simpson as the executive principal of Poughkeepsie High School.

Therefore at the July 1, 2022 Board of Education meeting, the Board of Education will comply with the ruling of the Appellate Division and take action to reinstate Dr. Simpson as executive principal of Poughkeepsie High School.

Over the course of the summer, district leadership will be working closely with Dr. Simpson to prepare for a smooth and successful opening of school in September, guaranteeing that the progress achieved under the District's transformation efforts continue to elevate student success.

Yours in Education,

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Eric Jay Rosser".

Dr. Eric Jay Rosser  
Superintendent of Schools  
Poughkeepsie City School District



28 de junio de 2022

Comunidad de la Escuela Secundaria de Poughkeepsie,

Buenos días y feliz martes. Esta correspondencia sirve para dar seguimiento a la comunicación que se envió el 15 de junio de 2022.

Como se señaló en la comunicación del 15 de junio, el Distrito Escolar de la Ciudad de Poughkeepsie recibió la notificación de que la División de Apelaciones del Estado de Nueva York: Segundo Departamento Judicial revocó la sentencia de un tribunal inferior y del funcionario de la audiencia en el asunto disciplinario de Phee Simpson, exigiendo que el Distrito Escolar de la Ciudad de Poughkeepsie restablezca el empleo de la Dra. Simpson. Después de una extensa revisión legal de la determinación por parte del bufete de abogados del distrito, se ha establecido que el fallo no proporciona al distrito la autoridad y/o autonomía para desviarse de la reinstalación de la Dra. Simpson como Principal Ejecutivo de la Escuela Secundaria de Poughkeepsie.

Por lo tanto, en la reunión de la Junta de Educación del 1 de julio de 2022, la Junta de Educación cumplirá con el fallo de la División de Apelaciones y tomará medidas para reintegrar a la Dra. Simpson como Principal Ejecutivo de la Escuela Secundaria de Poughkeepsie.

En el transcurso del verano, el liderazgo del distrito trabajará estrechamente con la Dra. Simpson para preparar una apertura de la escuela sin problemas y con éxito en septiembre, garantizando que el progreso logrado bajo los esfuerzos de transformación del Distrito continúe elevando el éxito de los estudiantes.

Suyo en Educación,

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Eric Jay Rosser".

Dr. Eric Jay Rosser  
Superintendente de Escuelas  
Distrito Escolar de la Ciudad de Poughkeepsie